



LEADING YOU INTO THE GLOBAL FINANCIAL MARKET

THE NANYANG MSc FINANCE EDGE

The Master of Science in Finance (MSc Finance) programme aims to develop and cultivate young bilingual executives who can achieve a successful career in the global finance industry, with a focus on China and the Asia-Pacific region.

PROGRAMME HIGHLIGHTS

1 GLOBAL FINANCIAL MARKET INSIGHTS AND PERSPECTIVES

Students gain global financial market insights and perspectives through the programme and the many opportunities to network with and attend workshops by industry experts and visiting professors on topics of finance, current financial market trends, and more. Additionally, they will take part in structured Student Industry Field Trips in China and Singapore to expose them to different financial markets and organisations.

2 ROBUST EDUCATIONAL RESOURCES

Nanyang Business School has a large pool of experienced faculty members who are well regarded for their strong academic qualifications, rigorous teaching expertise and rich industry experience. The school makes the most of the university's educational resources and has established close partnerships with top international universities.

3 FUTURE READY AND RIGOROUS CURRICULUM

The curriculum adopts a unique teaching model, through case studies, financial market simulations, projects using real live data, thought series, and Student Industry Field Trips. Students get to connect the dots and gain a solid finance foundation in the face of massive information, diverse points of view, and major world events.

4 PERSONAL ASSESSMENT AND CAREER DEVELOPMENT

The programme office organises a wide range of activities to enable students to gain invaluable personal awareness and skills to help them make better career and life decisions moving forward. Tapping on the strong MSc Finance alumni network, students will have more opportunities to establish contacts with industry partners in Singapore and China, as well as receive advice for career development.



PROGRAMME INFORMATION

The MSc Finance is a full-time bilingual programme and can be completed in a year. Students who successfully complete all the course requirements will be awarded a degree in MSc Finance by Nanyang Technological University, Singapore. The maximum candidature is two years.

PRE-COURSE

- Excel for Finance
- Python for Finance
- Foundation to Financial Accounting

TRIMESTER 1

- Corporate Finance
- Financial Accounting & Analysis
- Investments
- Data Science for Finance

TRIMESTER 2

- Fixed-Income Securities Analysis
- Security Analysis & Valuation
- Global Economy
- Derivatives & Structured Products

TRIMESTER 3

- Sustainable Finance
- Mergers & Acquisitions & Company Valuation
- Financial Institutions and Risk Management
- China's Financial Markets & Policies
- Sustainability Option
 - i) Sustainability Reporting
 - ii) Sustainability Principles and Practices
- Fintech Option
 - i) Machine Learning in Finance
 - ii) Blockchain Systems: Concepts & Principles

(OPTIONAL)

- Internship







ADMISSIONS

REQUIREMENTS

- A good undergraduate degree in any discipline;
- Language proficiency in English and Chinese¹;
- Good GMAT/GRE score;
- Work experience in relevant field is preferred but not required.
- A good IELTS or TOEFL score is required if your undergraduate degree was not taught exclusively in English.

APPLY ONLINE

ntu.sg/nbs-MSCF

APPLICATION DATES

There is only one intake per academic year, and the programme will start in July. The application opens from September to April of the following year.

Only completed applications received before the deadline will be assessed. An application is considered complete when we have received all supporting documents, information, and application fee.

Please refer to our website for the latest information.

Note:

Any false or inaccurate information submitted by you to the University or omission of material information, will render your application invalid. Students admitted on the basis of such information may be subject to disciplinary actions, which could lead to termination of candidature by the University.

PROGRAMME FEE¹

Application Fee

S\$100

(non-refundable)

Enrolment Fee

S\$26.265.60

(inclusive of GST², payable upon acceptance of the offer and is non-refundable. It will be deductible from the full tuition fee)

Tuition Fee

S\$65.664

(inclusive of GST² and enrolment fee, payable in three instalments)

Miscellaneous Fee³

S\$532.20

- ¹ The fees are subjected to revision at the discretion of the University.
- ² The prevailing GST rate is 8%. From 1 January 2024, GST will be increased to 9%.
- ³ A one-time miscellaneous fee will be billed in the first trimester.



WHY NTU

Young and research-intensive, NTU has 33,000 undergraduate and postgraduate students in engineering, business, science, humanities, arts, social sciences, education, and medicine.

NTU is home to world-class institutes – the National Institute of Education, S Rajaratnam School of International Studies, Earth Observatory of Singapore, and Singapore Centre for Environmental Life Sciences Engineering – as well as leading research centres such as the Nanyang Environment & Water Research Institute and Energy Research Institute @ NTU.

The NTU Smart Campus is frequently listed among the Top 15 most beautiful university campuses in the world. Besides its main campus in the western part of Singapore, NTU also has a medical campus in Novena, Singapore's healthcare district.

26th

QS WORLD UNIVERSITY RANKINGS 2023

st

TIMES HIGHER EDUCATION
YOUNG UNIVERSITY RANKINGS 2023



WHY SINGAPORE

Singapore is an important financial, trade, and shipping centre in the Asia-Pacific region. As a multi-racial and multi-cultural country, it is a synthesis of Western-Eastern; contemporary-traditional cultures, which allows it to develop a unique and respectable education system. Singapore is ranked top in the global education quality published by the OECD ¹.

- As one of the most active international financial centres, Singapore is on par with international cities such as London, Tokyo, and New York. According to the 2020 IMD World Competitiveness Ranking, Singapore has retained its top spot as the world's most competitive economy. Singapore also ranked as the most liveable cities in Asia ².
- As an important developed country in the Asia-Pacific region, Singapore is the perfect base to tap into Asia's growth and connect to the world. Singapore was the fourth largest recipient of the Foreign Investment inflows in the world ³ and was rated as the most attractive country for multinational companies to set up Asia-Pacific regional headquarters ⁴. It houses 4,200 regional headquarters in this small country. The vibrant international business, research, and innovative environment provides students with many opportunities for global exposure and career development.

- According to an Organisation for Economic Cooperation and Development (OECD) report, 2015
- ² Source: Quality of Living Worldwide City Rankings, Mercer survey, 2019
- ³ According to United Nations Conference on Trade and Development, World Investment Report 2019
- ⁴ According to Cushman&Wakefield "APAC Reginal Headquarters Report", 2016

为什么选择 新加坡?

新加坡是亚太地区重要的金融,贸易, 航运中心。作为多种族移民国家,提供 多元化环境,在西方现代文化和东方传 统文化之间取得健康平衡,形成了如今 独具特色、备受尊敬的教育系统。在经 合组织发表的教育素质全球排名中名列 榜首'。

- 新加坡作为最活跃的国际金融中心之一,可与伦敦、东京和纽约等国际城市并驾齐驱。根据瑞士洛桑管理学院发布的《2020年全球竞争力报告》,新加坡蝉联世界最具竞争力经济体。新加坡也荣登亚洲最适合居住城市榜单²。
- 新加坡作为亚太区域重要的发达国家,是企业进入东南亚市场,并接轨全球的理想地,外国直接投资总额位居全球第四³,更被评为最吸引跨国企业设立亚太区域总部的国家4。小小的国家共有4200个区域总部。高密度的总部、研究中心以及充满活力的创业生态,为学生提供了充分了解世界的国际平台和就业发展机合

为什么选择 南洋理工大学?

身为一所年轻的科研密集型大学, 新加坡南洋理工大学(南大)拥有三万 三千名在读工程、商业、科学、人文、 艺术、社会科学、教育和医学领域的 本科生与研究生。

南大汇聚了众多世界级的研究机构—新加坡国家教育研究院、拉贾拉特南国际研究学院、新加坡地球观测与研究所以及领先的研究中心包括南洋环境与水质研究中心以及南洋能源研究中心。

南大智能校园被誉为世界最美丽校园前十五名。 除了在新加坡西部的主校园,我们在位于诺维娜地区 还中心设有医学院。

第**26**位

2023年QS世界大学排名

第 【

2023年泰晤士高等教育 年轻大学排名



- ² 来源: 美世(Mercer) 2019年全球城市生活品质排名
- ³ 来源: 联合国贸易和发展会议, 2019年世界投资报告
- 4来源: 高纬环球 "亚太区域总部 "报告, 2016



申请指南

申请资格

- 申请人需拥有学士或以上学位,专业不限、成绩优秀:
- 良好的中英文沟通能力1;
- 良好的GMAT或GRE成绩;
- 工作经验不是申请的必需条件,但在同等条件下, 有工作经验的申请人会更有优势。
- ¹ 对于大学本科不是全英文授课的申请人, 请提交有效的雅思(IELTS)或托福(TOEFL)成绩

在线提交

申请人在每期招生工作开始后在线提交申请表,并在网上递交申请资料。 在线申请链接: ntu.sg/nbs-MSCF

截止日期

课程每年七月开学。 申请开放时间为**9**月至次年**4**月

申请截止日期以课程办公室收到完整申请资料的日期 为准。只有材料完整的申请才会被审核。完整的申请 包括提交所有规定的文件、信息、并支付申请费。

请参阅课程网站以获取最新信息及更多详情。

注释:

提交任何虚假或不正确的信息会使您的申请无效。 借助此类申请信息通过审核/被录取的学生可能会受到 纪律处分, 并可能导致大学终止其学习资格。

学费

申请费

新币100元 (不可退还)

注册费

新币26,265.60元 (包含消费税²,在接受录取时支付,不可退还)

学费

新币65,664元 (包含消费税²及新币26,022.40元注册费,可一次性支付或分三期支付)

学杂费3

新币532.20元

- 1 费用会依据大学年度调整有所变化。
- 2 现行消费税率为8%。自2024年1月1日起,消费税率将调整为9%。
- 3 学杂费在学年第一学期收取。



课程信息

南洋金融硕士是全日制的双语学位课程,可在一年内完成。 符合毕业要求的学生将由南洋理工大学颁发金融硕士学位证书。 学籍最长有效期为两年。

预备课程

- Excel 在金融领域的应用
- Python 在金融领域的应用
- 财务会计基础

第一学期

- 公司金融
- 财务会计与分析
- 投资学
- 金融数据科学

第二学期

- 固定收益证券分析
- 证券分析与估值
- 全球经济
- 衍生品与结构化产品

第三学期

- 可持续金融
- 兼并与收购
- 风险管理
- 中国金融市场与政策
- 可持续发展方向
 - i) 可持续发展报告
 - ii) 可持续发展原理和实践
- 金融科技方向
 - i) 机器学习(金融领域)
 - ii) 区块链系统: 概念与原理

可选

- 实习







课程特色

金融硕士学位课程旨在培养年轻的双语精英人才,帮助他们在全球金融领域,尤其是中国和亚太地区获得发展和成功。课程与时俱进、模拟真实环境教学,提供国际化视野,使学生在掌握专业学习技能的同时,为迎接挑战做好准备。

课程特点

1 独特国际视角

在校学习期间,学生有诸多机会通过专题讲座、研讨会等平台与金融行业专业人士、客座教授接触,听他们分享最新的金融投资实用技术和金融市场发展趋势,进一步开阔国际视野。学生还可以通过参加学习之旅走访我们的合作伙伴,以及新、中两地国际知名企业和金融机构,深入了解各地金融市场。

3 严谨课程设计

课程在为学生提供扎实的现代金融理论的同时,也结合金融市场的现状和未来发展趋势,通过真实案例解析、模拟金融市场环境和实时数据分析进行教学,结合专业系列讲座以及企业参访交流,帮助学生构建牢固的金融知识体系,培养学生从容应对海量信息、复杂观念和多变世界的综合能力,为迎接未来的挑战做好准备。

2 顶尖教育资源

南洋商学院拥有国际化的师资团队,教授们不仅 具有深厚的学术背景还有丰富的教学与实战经验。 依托南洋理工大学强大的教育资源,多年来,我们 与全球众多顶尖大学建立紧密合作关系,携手开展 跨国项目。

4 广阔职业前景

在整个学年中,金融硕士学位课程办公室会为学生们组织安排各种活动,从中获得宝贵的经验和技能,以帮助他们做出更好的职业规划。金融硕士课程更是通过十多年的积累,校友网络植根中国和新加坡的各大金融机构和企业。有了强大校友网络支撑,学生将有更多机会与业界精英建立联系未来职业生涯平台更为广阔。



引领你进入国际金融市场之路

NANYANG BUSINESS SCHOOL NANYANG TECHNOLOGICAL UNIVERSITY, SINGAPORE

91 Nanyang Ave, Gaia, Singapore 639956

+65 6592 2457

mtu.sg/nbs-MSCF

CONNECT WITH US

- facebook.com/NTUNBSGrad
- linkedin.com/company/nanyang-business-school
- @NanyangBizSch
- o nanyangbizschool
- 南洋理工大学金融硕士







NTU_MScFINANCE



南洋理工大学商学院

Information is correct at the point of printing. The universities reserve the right to revise the tuition fees, programme structure and schedule as appropriate.





